

Testosterone Saliva ELISA

REF RE52631 LOT EST133
2018-01

Change description / Beschreibung der Änderung:

We have been improving our Testosterone Saliva ELISA:

1. The kit now contains only **6 Standards** instead of 7. This allows you to run at least one more patient sample per plate. **Please consider the change of standard number and concentrations for the correct calculation of the standard curve and sample concentrations.**
2. The antiserum is now coated on the plate, this component is no longer part of the kit.
3. The **conjugate is now ready to use.**
4. The pipetting volumes of the Conjugate, TMB, Stop solution have been **standardized to 100 µL**, and the **incubations do not need shaking anymore.**

The test is (re-)calibrated to the LC-MS/MS reference method.
Please read the new instructions for use carefully.

Überarbeitung und Verbesserung unseres Testosteron Saliva ELISAs:

1. Der Kit enthält ab sofort nur noch **6 Standards** (zuvor 7 Standards). Somit haben Sie die Möglichkeit, mindestens eine weitere Patientenprobe pro Platte zu bestimmen. **Bitte beachten Sie die Änderung der Standardanzahl und die geänderten Standardkonzentrationen für die Berechnung der Standardkurve und die richtige Ermittlung der Probenkonzentrationen.**
2. Das Antiserum entfällt jetzt, da der Antikörper nun auf die Platte beschichtet wird.
3. Das **Konjugat ist jetzt gebrauchsfertig.**
4. Die Pipettier volumina für das Konjugat, TMB, Stopplösung wurden **auf 100 µL vereinheitlicht**, und die **Inkubationen müssen nicht mehr auf einem Schüttler stattfinden.**

Der Test ist an der LC-MS/MS Referenzmethode kalibriert.
Bitte lesen Sie die Arbeitsanleitung sorgfältig vor der Testdurchführung.

MG,201607



I B L I N T E R N A T I O N A L G M B H

Flughafenstrasse 52a

D-22335 Hamburg, Germany

Phone: +49 (0)40-53 28 91-0

Fax: +49 (0)40-53 28 91-11

IBL@IBL-International.com

www.IBL-International.com